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Bij de start van het nieuwe jaar wens 
ik ieder van jullie van harte een heel 
gelukkig én voorspoedig 2016, ook 
namens ons bestuur en onze manda-
tarissen.

Het voorbije jaar was op internatio-
naal en Europees vlak niet het meest 
opbeurende jaar, wel integendeel. We 
werden met harde realiteiten gecon-
fronteerd en we zullen met zijn allen 
antwoorden moeten vinden op een 
snel veranderende wereld.

2015 was ook voor onze stad een 
opmerkelijk jaar! We gingen het voor-
bije jaar in met een uiteengevallen 
bestuursploeg en de toenmalige co-
aliepartners wisten in de daaropvol-
gende maanden niet goed meer of ze 
de stad nu wel of niet onbestuurbaar 
zouden laten verklaren. De nieuwe 
Groen-Blauw-Rode coalitie raakte 
door de interne verdeeldheid van de 
sp.a uiteindelijk niet uit de startblok-
ken waardoor de stad zes maanden 
in een ware overlevingsmodus zat…  
Geen fraai en zelfs een beschamend 
schouwspel.

In juli 2015 vonden CD&V, Groen, 
Open Vld en N-VA elkaar om de stad 
samen te besturen. De nieuwe ploeg 
besliste om voluit te gaan voor een 
dynamisch en aangenaam Tienen. 
Een onuitgegeven en niet vanzelf-
sprekende coalitie die pas na harde 
maar correcte onderhandelingen tot 
stand kwam.

De N-VA neemt zijn verantwoorde-
lijkheid en wil garant staan voor de 
verandering. Wij willen als Vlaams-
nationale partij ook onze eigen accen-
ten leggen. Daarom stuurde de N-VA 
Johan Dewolfs en Ine Tombeur,  en 
vanaf 1 mei 2017 ook Gijsbrecht Huts, 
naar het schepencollege.

De N-VA gaat voor een gezond finan-
cieel beleid met correcte belastingen 
en verantwoorde uitgaven. Wij willen 
een efficiënt stadsbestuur dat erg 
omzichtig omgaat met onze financi-
ele middelen.

Wij gaan ook voor een dynamische 
samenleving waarbinnen iedere 
inwoner zijn plaats vindt en kansen 
krijgt. Daarom zet de N-VA maxi-
maal in op integratie en participatie.

Daarenbo-
ven wil de 
N-VA van 
Tienen een  
aantrekke-
lijke, veilige, 
duurzame 
en groene 
stad maken 
met  een 
dynamisch 
jeugdbeleid 
en werk 
in de eigen 
regio.

Kortom samen met de burger gaan 
we voor een aangenaam Tienen waar 
het goed om leven is!

Verantwoordelijkheid nemen

V.
U.

: I
ne

 T
om

be
ur

, O
LV

 T
en

 S
te

en
st

ra
at

 5
9,

 3
30

0 
Ti

en
en

Nieuwjaarsreceptie
N-VA Tienen nodigt 
iedereen graag uit op haar 
nieuwjaarsreceptie op  
vrijdag 29 januari 2016 
vanaf 19u30 in OC De Koepel, 
Sint-Laurentiusstraat 19 
(Goetsenhoven).

Gastspreker: Fons Duchateau, 
OCMW-voorzitter van Antwerpen

AGENDA 

Noteer alvast zaterdag 12 maart in 
jullie agenda.  Dan organiseert N-VA 
Tienen haar jaarlijks eetfestijn in de 
Schakel.

Dirk DE KEE

Voorzitter



tienen@n-va.be www.n-va.be/tienen 

EEN AMBITIEUS PLAN
De N-VA ging van meet af aan voor een financieel gezond beleid. Op een 
half jaar tijd een budget én een nieuw meerjarenplan opstellen leek een 
calvarietocht. Maar toch slaagde schepen Dewolfs in deze oefening. We 
stelden een ambitieus maar toch realistisch meerjarenplan op waarbij het 
financieel evenwicht werd bewaard zonder de belastingdruk te verhogen.  

In het meerjarenplan wil de N-VA en de coalitiepartners samen werken 
met alle burgers, verenigingen en bedrijven rond drie belangrijke doelstel-
lingen: Iedereen thuis in Tienen, een duurzaam Tienen en Tienen werkt!

Schepen Johan Dewolfs zorgt voor financieel gezonde stad 

WAT STAAT ER IN HET MEERJARENPLAN? 

• In het meerjarenplan vinden 
we een evenwicht tussen de 
financiële mogelijkheden van 
de stad en de realisatie van een 
aantal, voor de N-VA, belang-
rijke investeringen en realisa-
ties.

• De gemeenteraad van 18 
december keurde het meer-
jarenplan 2016-2021 goed. 
In dit plan staan een aantal 
belangrijke investeringen, 
zoals de heraanleg van de 
grote Markt en de renovatie en 
herinrichting van het stadhuis.

• Op korte termijn wordt de 
toegankelijkheid van de 
parking op de grote Markt 
aangepakt, zetten we in op het 
proper houden van onze stad 
en worden de Vierde Lancier-

slaan, de Leuvenselaan, het 
stationsplein, de parking van 
het zwembad en het Viander-
domein opgewaardeerd. 

• Bost, Hakendover en het 
centrum krijgen een nieuw 
ontmoetingscentrum. Voor de 
jeugd zorgen we ervoor dat de 
polyvalente zaal in de Kruis-
boog kan gebruikt worden als 
fuifzaal.  

• In het Houtemveld vernieuwen 
we de sanitaire installaties.  
Het Suikermuseum wordt 
heringericht als een doe-en 
belevingscentrum voor smaak 
en voeding met het nodige 
respect voor het behoud van 
de waarde van het erfgoed. 

• De stad werkt samen met 
inwoners verder aan het kli-

maatactieplan en geeft zelf het 
goede voorbeeld door onder 
andere alle gebouwen energie-
zuiniger te maken. 

• Op het vlak van lokale econo-
mie willen we, dank zij een 
structureel betere afstemming 
tussen onderwijs, VDAB en de 
bedrijfswereld, meer mensen 
aan het werk helpen in Tienen.  
Daarenboven zetten we in op 
een ondernemersvriendelijker 
klimaat.

• Om een optimale dienstver-
lening voor alle inwoners te 
garanderen, wordt er ingezet 
op digitalisering en een betere 
afstemming van loket- en an-
dere diensten.

WERKEN AAN EEN FIERE INTERNE ORGANISATIE
Een optimale  en moderne dienstverlening is voor de voor de burgers heel 
belangrijk. We zetten verder in op de digitalisering. Burgers kunnen bin-
nenkort enkele nog op afspraak naar het stadhuis komen. Dit zorgt voor 
een vlottere dienstverlening en minder lange wachttijden.  

IEDEREEN THUIS IN TIENEN
Op het gebied van integratie moet de stad een behoorlijk tandje bijsteken, 
maar dat maakt de uitdaging des te groter. Integratie moet een positief 
gegeven zijn. De banden met de nieuwkomers in Tienen worden aange-
haald. Nieuwkomers die het attest van inburgering halen, zetten we in de 
bloemetjes. De vorige coalitie tekende niet in op de jaarlijkse gemeente-
lijke integratiesubsidie van 55 000 euro, wat een gemiste kans is. Een in-
tegratieambtenaar is nodig in Tienen en de vraag hiernaar is groot. Maar 
integratie gaat verder dan enkel de nieuwkomers. Samen met het middenveld streven we naar een stad waarin 
iedereen zicht thuisvoelt.

DIERENWELZIJN
Ook aan de dieren wordt gedacht. We werken aan een kattenplan, waarbij er een duidelijk beleid en duidelijke 
richtlijnen voor zwerfkatten komen. Daarnaast besteden we voldoende aandacht aan verdere sensibilisering rond  
dierenmishandeling en –verwaarlozing.

Schepen Ine Tombeur zet in op moderne en efficiënte dienstverlening, integratie en dierenwelzijn

Jaarlijks zet N-VA Tienen op de Dag van de Vrijwilliger, 5 december, een persoon of 
vereniging in de bloemetjes die zich ten volle inzet voor de gemeenschap. 

Dit jaar werden de vrijwilligers van het dierenasiel in de viaductstraat in de bloeme-
tjes gezet. Meer dan 10 vrijwilligers zijn er dag in dag uit in de weer voor de dieren.  
Dagelijks moeten alle hokken schoongemaakt worden, de honden worden buiten-
gelaten en de dieren moeten eten krijgen. Komt nog bij dat zij dieren uit Tienen 
maar ook de omliggende gemeentes moeten opvangen en bezoekers ontvangen.

“Deze vrijwilligers hebben zeer groot hart voor de dieren”, zegt schepen van 
Dieren welzijn Ine Tombeur. “Bijna dagelijks van 8 tot 12 uur de dierenhokken 
kuisen en voor de dieren zorgen. Het valt op dat er ook jonge vrijwilligers bijzijn. Ik 
vind het altijd positief dat jongeren een engagement opnemen.”

Dag van het jeugdhuis
Naar aanleiding van de ‘Dag van het Jeugdhuis’ zette Jong N-VA Tienen de initiatief-
nemers en oprichters van jeugdhuis Houtem in de bloemetjes. Het jeugdhuis vierde die 
week ook zijn derde verjaardag. De heren van het jeugdhuis kregen enkele flessen Duvel 
cadeau. Ook de vrijwilligers van het jeugdhuis in Oorbeek ‘Den hoek af’, kregen een 
kleine attentie.

Football for Life
Jong N-VA organiseerde Football for Life. Op het veld zagen we ook schepen Ine 
Tombeur en OCMW-raadslid Steven Leemans meevoetballen. Desonanks ging het N-
VA-team de boot in met 7-2. Maar wat telde was de opbrengst van het evenement: 600 
euro naar G-sport (sporten voor mensen met een beperking).

Net zoals het stadsbestuur stelde het OCMW een nieuw meerjarenplan op.  

N-VA-OCMW-raadsleden Katia Covens en Steven Leemans zetten voluit in op de activering in de ruime zin van 
het woord. Jongeren moeten aangemoedigd worden om verder te studeren. Leefloners moeten goed begeleid 
worden om zo snel mogelijk in het reguliere arbeidscircuit aan de bak te komen. Daarbij zoekt men naar nieuwe 
partners om de overgang naar de reguliere arbeidsmarkt te versoepelen. Zo sloot men onlangs een samenwer-
kingsakkoord af tussen het OCMW en  SPIT vzw.

De N-VA benadrukte ook dat er ingezet moet worden op de bestrijding van kinderarmoede. Hierdoor kan de 
vicieuze cirkel van generatiearmoede doorbroken worden. De groeiende kinderarmoede aanpakken, lukt alleen 
als de familiale situatie in zijn geheel kan verbeteren. In deze strijd zal het Huis van het Kind een belangrijke rol 
spelen. Daarbij vraagt de N-VA ook de aandacht voor de digitale kloof die steeds groter  wordt. Het frequenter 
gebruik van informatica binnen het onderwijs maakt het voor ouders niet altijd even makkelijk om voeling te 
houden met het schoolwerk van hun kinderen.

De inkanteling van het OCMW in de stad moet een feit zijn tegen 2019. Om dit te realiseren moet de samenwer-
king nu reeds in kaart gebracht worden. Overlappingen kunnen nu al samengebracht worden, denk maar aan een 
fusie van de financiële dienst, personeelsdienst, informatica en de klusjesdienst.

OCMW zet in op activering en preventie kinderarmoede




